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Ove Herre trogen Drottningen…
 
 
och uppvaktas efter 25 års anställning 
 

  
 
Bengt Wikerberg överlämnade en minnesgåva 
till vår vicevärd och gårdskarl Ove Herre i 
samband med årets stämma i maj. Ove har 
varit anställd allt sedan vår förening bildades. 
Ett stort tack för det engagemang du visar! 
 

 
 
medan Bengt Wikerberg tackar för sig 
 

 
 
 
Bengt Wikerberg flyttar och lämnar efter 
många års styrelsearbete i vår förening sitt 
uppdrag som ordförande. Dino Giribaldi 
tackade honom för allt ideellt arbete han lagt 
ner under dessa år. 
 
 

Redaktion Dino Giribaldi hus 178   e-post dino.giribaldi@pop.landskrona.se 
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Vicevärdskontoret har expeditions-
tider måndagar 17.30-19.00. 

Tel nr till expeditionen är:  0418-253 20 
Mobiltelefonnumret  till Ove Herre är: 
0709-14 60 77 
 

 
 
 
 

 
Festlokalen kan du hyra och då gäller 
följande regler: 

Bokning sker måndagar på vicevärdskontoret 
på expeditionstid, eller per telefon 253 20 
samma tid. 
Nycklar hämtas på vicevärdskontoret under 
expeditionstid samma vecka som du skall 
bruka lokalen. 
Kostnaden är 200:- för lokal samt 50:- för 
stereoanläggning. 
 
 
 

Miljötänkandet har blivit allt viktigare 
och har påverkat miljön inom de flesta 
bostadsområden. Hjälp till med 

källsorteringen! 
Försök att inte slänga hela veckans avfall på 
en gång.  
Tömning av sopor sker måndagar, onsdagar 
och fredagar.  
Ställ inga sopor utanför behållarna! 
 
 

 
Trädgårdsavfall hämtas sista 
måndagen i  

mars 
april 
maj 
augusti 
september 
oktober 
november 
 
Infaller sådan måndag under helgdag sker 
tömning nästkommande arbetsdag. 
 
Spara detta meddelande. 

Välkomna till Drottningen 
 
Vi kommer även fortsättningsvis att 
redovisa vilka lägenheter som 
överlåtits och passar samtidigt på att 
välkomna de nyinflyttade. Sedan 
förra redovisningstillfället har 
följande överlåtelser skett: 

 
 
Februari 2005 
Lägenhet 4: 
Säljare Ann-Kristin Andreasson 50%, Rolf 
Andersson 50% 
Köpare Malin Larsson 50%, Stefan Andersson 
50% 
Lägenhet 79 
Säljare Roger Stoltz 50%, Veronica Tunestam 
50% 
Köpare Mattias Ågren 50%, Camilla 
Strandman 50% 
 
Mars 2005 
Lägenhet 201: 
Säljare Dan Berggren 50%, Bodil Berggren 
50% 
Köpare Bodil Berggren 
Lägenhet 194: 
Säljare Chris Hansson 50%, Nina Wångklev 
50% 
Köpare Chris Hansson 
 
April 2005 
Lägenhet 50: 
Säljare Malte Carlsson 50%, Maj-Britt Carlsson 
50% 
Köpare Maj-Britt Carlsson 
Lägenhet 192: 
Säljare Erik Jönsson 
Köpare Stig Karlsson 50%, Maj-Britt Karlsson 
50% 
 
Maj 2005 
Lägenhet 113: 
Säljare Anders Perned 
Köpare Markus Svensson 50%, Snadra 
Ljungkvist 50% 
Lägenhet 56: 
Säljare Anders Kling 50%, Kerstin Jernberg 
50% 
Köpare Anders Kling 
 
September 2005 
Lägenhet 57: 
Säljare Mikael Rådberg 50%, Viktoria Eklund 
50% 
Köpare Petra Schulze 50%, Thomas Persson 
50% 
Lägenhet 31: 
Säljare Lars Martensson 50%, Ingrid Jönsson 
50% 
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Köpare Jörgen Fransson 
Lägenhet 134: 
Säljare Tord Lilja 
Köpare Elsa Lilja 
Lägenhet 240: 
Säljare Jan-Erik Gustavsson 
Köpare Lennart Olsson 50%, Viviann Olsson 
50% 
 
 
 
 
 
Bredbandsutbyggnaden överskuggar 
allt 
 

 
 
Just nu färdigställs utbyggnaden av vårt 
bredbandsnät med optofiber framdragen till 
varje hushåll. Arbetet har varit omfattande och 
har tagit mycket av Oves och Lars-Åkes tid.  
- En framtidssatsning som innebär att vi säkrar 
en snabb och säker kommunikation samtidigt 
som vi ger de boende en möjlighet att själva 
välja leverantör i ett operatörsoberoende nät. 
Vad framtiden har att erbjuda vet ingen, men 
den infrastruktur som byggts upp har stora 
förutsättningar att fungera i många, många år. 
 
Nackdelen har varit att områdets skötsel blivit 
eftersatt, men det tar vi igen när arbetet väl är 
klart. 
 
 
 
 
 
Styrelsen på sin årliga inspektion 
 
 

 
 
 
Styrelsen genomförde sin årliga 
inspektionsrunda i samband med september 
månads möte. 
 
Skönhetsfläckar kan ju alltid hittas, men vårt 
område ser i stort väldigt bra ut med fräscha 
lekplatser och nyoljade plank. 
 

HSB webb ur funktion  
 

 
 
 
HSB:s lösning för webben med webbhotel och 
annan typ av Internetservice har inte fungerat 
på länge och det har inte gått att komma åt 
sidorna. HSB Landskrona har nu erbjudit oss 
en alternativ lösning, men det kommer att ta 
några månader innan vår webbsida är igång 
igen. Viss gammal information kan fortfarande 
ses. 
 
 
 
 
 
 
Den senaste tiden har jag lidit av 
”skrivkramp” eller liknande, men skall här i 
kort försöka redovisa några större 
händelser. 
 
 
-Under året har vi haft en del vattenläckor, 
precis som vanligt. Något som vi tyvärr måste 
räkna med även framledes. Det inträffar oftast i 
samband med att trycket faller i inkommande 
ledningar och en rörelse skapas i vårt 
kulvertsystem. 
 
-Undercentralerna  behöver moderniseras och 
kommer att datoriseras tack vare vårt fina 
datanät. 
 
-Kamerakommunikationen förbättras i 
samband med att kamerorna ansluts till 
datanätet. 
 
-Viss planerad asfaltering har skjutits upp pga 
bredbandsgrävningen. 
 
-Avtalet med Bredbandsbolaget har sagts upp. 
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-Fastighetsnära insamling av 
återvinningsmaterial har införts. Tidigare fanns 
ett antal återvinningsstationer som sköttes av 
LSR. Häri ingick även våra fyra stationer. 
Ansvaret för återvinning av förpackningar 
ligger på Förpacknings- och 
tidningsinsamlingen. Denna organisation tog 
över ansvaret efter årsskiftet och det innebar 
att LSR satsade på färre och större 
anläggningar för återvinning. För att behålla 
närheten har vi slutit ett avtal med Ohlsson AB 
avseende s.k. fastighetsnära insamling. Ännu 
har vi dock inte sett slutet på dessa 
förändringar och styrelsen följer noga 
utvecklingen inom andra 
bostadsrättsföreningar. 
 
-Planken har oljats in genom de boendes 
försorg.. 
 
-Slangning av bensin har observerats och 
kunnat kartläggas med hjälp av våra 
övervakningskameror. 

 
-Nya stadgar har börjat gälla efter registrering 
2005-03-07. 
 
-I samband med snöskottning hände en 
incident. Plogen på vår traktor fastnade i 
marken och bakrutan gick sönder. Som tur var 
klarade sig Ove relativt bra ur det hela. 
 
-Ny gräsklippare inhandlad i april. 
 
-Blixten slog ner i området i samband med ett 
kraftigt åskväder i maj. Bl.a. förstördes en 
huvudförstärkare och många blev utan TV. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Styrelsen 2005/2006 
 
 
 

 
 
Här ser vi styrelsen för 2005/2006. Stående från vänster: Ronny Andersson, Glenn Ekvall, Lennart 
Jönsson, Eva-Marie Persson, Leif Fransson. Sittande från vänster: vicevärd Ove Herre, Ingvar 
Eriksson, Christina Lindgren och Dino Giribaldi. HSB:s representant Per-Olof Jensen saknas på 
bilden. 


